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Zápis z valné hromady Jihočeského krajského atletického svazu 
 
Datum: 6. 3. 2020 
Místo: České Budějovice, Hotel Malý pivovar 
Počet přítomných delegátů: 18 (z toho 1 delegát dorazil až v 17 hodin) 
 
Valná hromada byla svolána výborem JčKAS dne 17. 1. 2020 při schůzi Výboru KAS. Písemná pozvánka 
byla rozeslána 28. 1. 2020 na adresy sídla členů KAS. Pozvánka byla zveřejněna na webu KAS 30. 1. 2020 
a zároveň zaslána elektronicky na adresy předsedů členů KAS.  
 

1. Prezentace a zahájení  
 
Zasedání valné hromady zahájil v 16:30 předseda JčKAS, Pavel Novák. Přivítal přítomné a upozornil, že 
valná hromada probíhá podle Stanov ČAS a Jednacího řádu valných hromad KAS, a že tyto předpisy jsou 
namístě vytištěné k nahlédnutí. Poté oznámil, že podle údajů z prezenční listiny je přítomno 17 delegátů 
z 28 pozvaných a konstatoval, že valná hromada je usnášeníschopná. Předseda KAS seznámil přítomné 
s pořadem jednání valné hromady tak, jak byl navržen a rozeslán v pozvánce a zeptal se přítomných 
delegátů, zda má někdo doplňující návrh anebo protinávrh. Protože nikdo z delegátů nevznesl ani 
doplňující návrh ani protinávrh, nechal předseda KAS hlasovat o návrhu pořadu jednání valné hromady. 
Valná hromada návrh pořadu jednomyslně schválila. 
 

2. Volba předsedajícího, skrutátorů, mandátové komise, návrhové komise 
 
Předseda KAS poté seznámil VH s návrhem na osobu předsedající Moniku Drhovskou. Dotázal se delegátů, 
zda mají jiný návrh a vzhledem k tomu, že nikdo jiný návrh neměl, dal hlasovat o volbě předsedajícího. 
VH zvolila jako předsedající Moniku Drhovskou 17 hlasy PRO, 0 hlasy PROTI a 0 hlasy ZDRŽEL SE. 
 
Následně předseda KAS zahájil volbu mandátové komise. Seznámil delegáty s návrhem výboru KAS na 
členy mandátové komise – Václava Tipku, Šárku Chládkovou a Josefa Fuku a zahájil volbu mandátové 
komise. VH zvolila členy mandátové komise 
Václava Tipku  17 hlasů PRO, 0 hlasů PROTI, 0 hlasů ZDRŽEL SE 
Šárku Chládkovou 17 hlasů PRO, 0 hlasů PROTI, 0 hlasů ZDRŽEL SE 
Josefa Fuku  17 hlasů PRO, 0 hlasů PROTI, 0 hlasů ZDRŽEL SE 
 
Následně předseda KAS zahájil volbu návrhové komise. Seznámil delegáty s návrhem výboru KAS na členy 
návrhové komise – Tomáše Najbrta, Lucii Šetelíkovou a Lenku Baronovou a zahájil volbu návrhové komise. 
VH zvolila členy návrhové komise 
Tomáše Najbrta 17 hlasů PRO, 0 hlasů PROTI, 0 hlasů ZDRŽEL SE 
Lucii Šetelíkovou 17 hlasů PRO, 0 hlasů PROTI, 0 hlasů ZDRŽEL SE 
Lenku Baronovou 17 hlasů PRO, 0 hlasů PROTI, 0 hlasů ZDRŽEL SE 
 
Následně předseda KAS zahájil volbu skrutátorů valné hromady. Na návrh předsedy KAS valná hromada 
zvolila skrutátory 
Petra Bahenského 17 hlasů PRO, 0 hlasů PROTI, 0 hlasů ZDRŽEL SE 
Ludvíka Vacka  17 hlasů PRO, 0 hlasů PROTI, 0 hlasů ZDRŽEL SE 
 
Poté předseda KAS vyzval zvolené činovníky valné hromady, aby se ujali svých funkcí a předal řízení valné 
hromady zvolené předsedající. 
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Předsedající vyzvala Václava Tipku, člena mandátové komise, aby seznámil valnou hromadu s výsledky 
ověření mandátů. Václav Tipka konstatoval, že z pozvaných 28 delegátů je přítomno 18, tj. 64 %. Podle 
zjištění mandátové komise je valná hromada usnášeníschopná. K platnému usnesení je třeba souhlasu 
nadpoloviční většiny delegátů přítomných v době usnášení, tj. 10 delegátů. (pozn: těsně před seznámením 
s výsledky ověření mandátů dorazil 18. delegát) 
 

3. Projednání zprávy o činnosti Výboru KAS za období 2019 (včetně přednesení zprávy 
SCM, činnosti rozhodčích a STK) 

 
Předseda KAS, Pavel Novák, přednesl Zprávu o činnosti výboru KAS za období 2019. Předsedající vyzvala 
delegáty k diskuzi o obsahu zprávy a poté navrhla VH, aby přednesenou zprávu vzala na vědomí. VH se 
poté aklamací usnesla, že bere na vědomí přednesenou zprávu o činnosti výboru KAS.  
 
Vedoucí trenér SCM, Tomáš Najbrt, přednesl Zprávu o činnosti SCM a SG. Předsedající vyzvala delegáty 
k diskuzi o obsahu zprávy a poté navrhla VH, aby přednesenou zprávu vzala na vědomí. VH se poté 
aklamací usnesla, že bere na vědomí přednesenou zprávu o činnosti SCM a SG. 
 
Předseda komise rozhodčích, Ludvík Vacek, přednesl Zprávu o činnosti rozhodčích. Předsedající vyzvala 
delegáty k diskuzi o obsahu zprávy a poté navrhla VH, aby přednesenou zprávu vzala na vědomí. VH se 
poté aklamací usnesla, že bere na vědomí přednesenou zprávu o činnosti rozhodčích. 
 
Předseda soutěžní komise, Václav Tipka, přednesl Zprávu soutěžní komise. Předsedající vyzvala delegáty 
k diskuzi o obsahu zprávy a poté navrhla VH, aby přednesenou zprávu vzala na vědomí. VH se poté 
aklamací usnesla, že bere na vědomí přednesenou zprávu soutěžní komise. 
 
Sekretář KAS, Petr Bahenský, přednesl zprávu předsedy komise mládeže, Urse Gysela. Předsedající vyzvala 
delegáty k diskuzi o obsahu zprávy a poté navrhla VH, aby přednesenou zprávu vzala na vědomí. VH se 
poté aklamací usnesla, že bere na vědomí přednesenou zprávu předsedy komise mládeže. 
 
Všechny zprávy členů výboru jsou součástí Výroční zprávy KAS za rok 2019, která je přílohou tohoto zápisu. 
 

4. Projednání zprávy revizora 
 
Revizor KAS, Milan Prášil, přednesl valné hromadě zprávu o své činnosti za období od přecházející valné 
hromady a přidal návrhy do usnesení valné hromady.  

• Ve spolupráci s manažerkou zajistit evidenci atletických kroužků a fyzických osob účastnících se 
jejich činností, viz čl. XV, bod (4), ad e) Stanov 

• Projednat vhodné investování finančních prostředků s ohledem na inflaci 
• Do každého jednání VV zařadit bod „Hospodaření JčKAS“ (informace o dotacích, platby oddílů, 

sledování pohledávek, vyrovnávání závazků apod)  
• Provést aktualizaci webových stránek JčKAS – oddíly, (kontakt, předseda, e mail adresy atd.) 

 
Po přednesení zprávy vyzvala předsedající delegáty k diskuzi o obsahu zprávy a poté navrhla valné 
hromadě, aby přednesenou zprávu vzala na vědomí. Valná hromada se poté aklamací usnesla, že 
přednesenou zprávu bere na vědomí. 
 

5. Projednání účetní závěrky KAS a rozhodnutí o naložení s výsledkem hospodaření  
 
Hospodářka KAS, Monika Horáčková, okomentovala účetní závěrku KAS za předcházející účetní období a 
rozhodnutí o naložení s výsledkem hospodaření – navýšení vlastního jmění Jihočeského krajského 
atletického svazu o 186 000 Kč (výsledek hospodaření za rok 2019 po zdanění). Následně předsedající 
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vyzvala k diskuzi a poté navrhla valné hromadě, aby předloženou účetní závěrku a rozhodnutí o naložení 
s výsledkem hospodaření schválila. 
Valná hromada se poté aklamací usnesla, že předloženou účetní závěrku a rozhodnutí o naložení 
s výsledkem hospodaření schvaluje 18 hlasy PRO, 0 hlasy PROTI a 0 hlasy ZDRŽEL SE.  
 

6. Projednání návrhu rozpočtu KAS na rok 2020 
 
Hospodářka KAS, Monika Horáčková, přednesla návrh rozpočtu KAS na rok 2020. Následně přednášející 
vyzvala delegáty k diskuzi nad předloženým návrhem rozpočtu a poté navrhla valné hromadě, aby 
předložený návrh rozpočtu schválila. Valná hromada se poté usnesla, že předložený návrh rozpočtu 
schvaluje 17 hlasy PRO, 0 hlasy proti a 1 hlasem ZDRŽEL SE. 
 

7. Rozhodnutí o počtu členů Výboru KAS na další volební období 
 
Předsedající seznámila delegáty valné hromady s návrhem výboru KAS, aby počet členů výboru KAS včetně 
funkce předsedy KAS byl stejný, a to v počtu 7 členů včetně předsedy KAS, a to na následující volební 
období, které začne po volební valné hromadě KAS v roce 2021 a bude trvat 4 roky. Předsedající vyzvala 
delegáty, aby přednesli doplňující návrh nebo protinávrh. Žádný doplňující návrh nebo protinávrh 
přednesen nebyl. Valná hromada poté aklamací přednesený návrh schválila 18 hlasy PRO, 0 hlasy PROTI 
a 0 hlasy ZDRŽEL SE. 
 

8. Diskuse  
 
Předsedající předala slovo předsedovi Českého atletického svazu, Liboru Varhaníkovi, který promluvil ke 
všem přítomným a poděkoval jim za jejich činnost v rámci atletického hnutí. 
 
Monika Drhovská informovala o dotacích, o které bude KAS žádat u Jihočeského kraje  

• Podpora činnosti sportovních svazů a ČUS 
• Podpora sportovní činnosti dětí a mládeže, výkonnostního sportu – opatření 2 – Podpora výchovy 

talentované mládeže. S tímto souvisí i vznik Krajského centra mládeže (KCM) Jihočeského kraje – 
atletika, na jehož zřízení se shodl výbor KAS. Dané KCM bude podporovat aktivity spojené 
s talentovanou mládeží. 

Dále vyzvala všechny přítomné, aby do 11. 3. 2020 poslali na mail mdrhovska@atletika.cz to, co jim 
v oddílech schází, co by rádi uvítali od KAS. Dále představila všem delegátům nový dokument Výroční 
zpráva KAS za rok 2019, který bude každoročně aktualizován. Tato VZ je přílohou tohoto zápisu. 
 
Luboš Šulista se všem představil jako předseda nově vzniklého klubu – SK Hojná Voda. 
 
Vlastislav Pecka přidal do diskuse bod školení trenérů 3. třídy. KAS může uspořádat toto školení v případě, 
že bude ze strany trenérů působících v Jč kraji zájem. Minimálně však v následujícím roce, protože ve 
dnech 7.-8. 3. 2020 proběhne školení TŽ, jehož vyškolení trenéři budou moci absolvovat školení trenérů 
3. třídy až po 1 roce.  
 
Antonín Pilát přidal do diskuse téma medailí z krajských přeborů a nápad s modernizací, např. 
samolepkami. Výbor KAS na to reagoval kladně a bude se tímto tématem zabývat. Dále navrhl téma 
k diskuzi – opětovné zařazení chůze do krajských přeborů žactva – výbor KAS se tímto bude též zabývat. 
 
Milan Prášil vznesl dotaz na fakturu k firmě GuMi, zda proběhlo výběrové řízení. Předseda KAS odpověděl, 
že výběrové řízení proběhlo. 
Lenka Baronová – téma přípravky – dotaz, zda by bylo možné znovu přehodnotit dny konání soutěže. Po 
diskusi bylo odpovězeno, že pro letošní rok se žádné změny dělat nebudou, a v případě, že bude zájem 
z více oddílu o dané tématice jednat, na podzim se toto téma může opět diskutovat. 
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9. Interpelace (dotazy) 
Nikdo z delegátů nepodal žádný dotaz. 
 

10. Závěr 
 
Předsedající vyzvala Tomáše Najbrta, člena návrhové komise, aby shrnul přijatá usnesení. 
Valná hromada bere na vědomí: 

• Zprávu o činnosti výboru KAS za období 2019 
• Zprávu o činnosti SCM 
• Zprávu o činnosti rozhodčích 
• Zprávu soutěžní komise 
• Zprávu předsedy komise mládeže 
• Zprávu revizora KAS 

 
Valná hromada KAS schvaluje: 

• Účetní závěrku a rozhodnutí o naložení s výsledkem hospodaření - navýšení vlastního jmění 
Jihočeského krajského atletického svazu o 186 000 Kč. 

• Návrh rozpočtu KAS na rok 2020. 
• Rozhodnutí o počtu členů Výboru KAS na další volební období 

 
Předsedající poděkovala delegátům za účast a zasedání valné hromady ukončila v 18:45 hodin. 
 
 
Zápis vyhotoven 24. března 2020 Petrem Bahenským, sekretářem KAS 
 
 
 
Předsedající   Monika Drhovská    …………………………………….. 
 
Členové návrhové komise Tomáš Najbrt     …………………………………….. 
 
    Lucie Šetelíková    ……………………………………. 
 
    Lenka Baronová    ……………………………………. 
 
 
 
Přílohy: 

• Prezenční listina valné hromady KAS 
• Výroční zpráva KAS, která obsahuje Zprávu o činnosti výboru KAS za rok 2019, Zprávu soutěžní 

komise za rok 2019, Zprávu komise rozhodčích za rok 2019, Zprávu vedoucího trenéra SCM za rok 
2019, Zprávu komise mládeže za rok 2019 

• Účetní závěrka KAS za rok 2019 


